
 

 
 

 

 

GUIDALBERTO 西施小教堂西施小教堂西施小教堂西施小教堂 

Tenuta San Guido, Toscana        
********酒王酒王酒王酒王「「「「西施佳人西施佳人西施佳人西施佳人」」」」(Sassicaia) (Sassicaia) (Sassicaia) (Sassicaia) 的的的的「「「「副牌副牌副牌副牌」」」」******** 

 

Grape Variety : 60% Cabernet Sauvignon, 40% Merlot 
 

Sassicaia’s official second wine. The wine is characterized by a very intense violet 

color. A very long and persistent nose, with aromas of toasty oak and ripe fruit.  An 

excellent and well-balanced structure, well-rounded, gentle and delicate. Full body 

with a solid core of fruit and chewy finish. A soft and round organoleptic depth. The 

good polyphenolic results in a wine which is best enjoyed upon release.   
意大利稀世珍藏、酒王「西施佳人」的「副牌」,  產於中部托

斯卡娜。此酒呈誘人的紅寶石色。 配以優雅而細嫩， 帶木桶

和成熟的果香。 酒質親切但隱藏， 入口有黑葡萄果味， 細嘗

後散發巧克力和煙草的甘香。 味道濃郁且長久。口感柔滑，

是一款不需太深度陳年就可飲用的優質名酒。 

 

 

 

 

 

 


